



8 Temasek Boulevard #31-02  
Suntec Tower Three, Singapore 038988  
Tel: (65) 6334 8979 Fax: (65) 6333 5283  
Incorporated in the Republic of Singapore  
Co. Reg. No.: 199303293Z

## NEWS RELEASE 新闻稿

# CAO Wins Global People's Choice Award at the IR Magazine Global Forum & Awards 2018 in Amsterdam CAO 在阿姆斯特丹举行的 2018 投资者关系全球论坛与嘉奖典礼上，荣获由《投资者关系杂志》颁发的“最佳投资者关系公司——全球机构投资者选择”奖项

**SINGAPORE, 11 October 2018** – China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd (“CAO” or the “Company”), the largest physical jet fuel trader in the Asia Pacific region, announced that it has been voted the winner of the ‘Global People’s Choice Award’ at the IR Magazine Global Forum & Awards 2018 held in Amsterdam.

**新加坡，2018 年 10 月 11 日**——亚太区最大的航油实货贸易商——中国航油（新加坡）股份有限公司（“CAO” 或 “公司”）宣布，公司在阿姆斯特丹参与由《投资者关系杂志》所举行的2018年投资者关系全球论坛与嘉奖，荣获被全球基金经理和机构投资者评选为第一名 “最佳投资者关系公司——全球机构投资者选择” 奖项。

The award recognises the Company’s multi-pronged approach to investor relations, adopted over a period of four years, which included a holistic approach to investor relations, a proactive investor relations outreach program, and a retail and institutional investor relations strategy, which saw the IR team present at nine SGX retail investor forums, and more than 400 investor engagements at CAO’s self-organised corporate access day and annual general meetings.

该奖项旨在表彰公司在过去四年所采取的多管齐下投资者关系管理方法，包括对投资者关系采取整体性的管理、积极主动的投资者关系推广计划以及零售与机构投资者关系的战略方案；公司投资者关系团队共出席九个由新加坡交易所主办的零售投资者论坛会，并通过自组的CAO投资者接待日及年度股东大会中等活动参与了逾400个投资者交流会议。

Chief Executive Officer of CAO, Mr Wang Yanjun, said, “We are extremely honoured to receive the Global People’s Choice Award and are grateful to the international investment community for endorsing our investor relations efforts over the past years. We are delighted that our commitment to continuously improve corporate governance and proactively engage international investors have been recognised.”



CAO 首席执行官王延军先生表示：“我们非常荣幸能获得“最佳投资者关系公司——全球机构投资者选择”奖项，并对全球投资界在过去几年内对我们在投资者关系工作方面的认可表示感激与谢意。我们很高兴公司不断改进企业治理及积极主动地与世界各地的投资者沟通互动的承诺能被受认可。”

Presented at the IR Magazine Global Forum & Awards, an international and independent event that brings together IR leading practitioners worldwide to network and learn best practices from the investment community, the Global People's Choice Award is a unique award which recognises publicly listed companies across the globe for their outstanding contribution made to the practice of investor relations. The winner is selected based on an open voting system by the global financial community, which includes institutional investors and investor relations experts.

“最佳投资者关系公司——全球机构投资者选择”于投资者关系全球论坛与嘉奖典礼颁发，该论坛与嘉奖活动吸引来自世界各地的领先的投资者关系工作者参与，交流及学习投资界的最佳守则。“最佳投资者关系公司“全球机构投资者选择”奖项旨在表彰全球上市公司对于投资者关系领域所作出的贡献。与一般奖项不同，“最佳投资者关系公司——全球机构投资者选择”以公开的投票制度为标准，由国际金融业界投票表决，当中包括机构投资者及投资者关系专家投票。

CAO is the only company listed on the Singapore Exchange to be shortlisted alongside four global contenders which are listed on stock exchanges in Frankfurt, Hong Kong and London.

CAO是唯一一家新加坡交易所上市公司的入围者，其他国际入围者包括在德国、香港和伦敦上市的公司。

As a result of CAO's global investor relations strategy, the Company grew its institutional investor base and improved liquidity. As at 31 December 2017, the Company's market capitalisation grew 18% year-on-year and reached S\$1.4 billion, making it the largest energy company listed on the Singapore Exchange. The Company has also been included into major benchmark indexes such as the FTSE and MSCI Indexes.

基于 CAO 的国际投资者关系战略方案，公司的机构投资者群增加，股票流动性有所改善。截至 2017 年 12 月 31 日，公司的市值同比增长了 18%达到 14 亿新元，成为新加坡交易所上市的最大能源公司。公司也被纳入主要标准指数，其中包括富时指数和摩根士丹利资本国际指数。



## **About CAO 有关 CAO**

CAO is the largest physical jet fuel trader in the Asia Pacific region and the key supplier of imported jet fuel to the civil aviation industry of the PRC. CAO and its wholly owned subsidiaries – China Aviation Oil (Hong Kong) Company Limited, North American Fuel Corporation and China Aviation Fuel (Europe) Limited supply jet fuel to airports outside the PRC, including Asia Pacific, Europe, North America and the Middle East. The CAO Group engages in international trading of jet fuel and other oil products and owns investments in various strategic oil-related businesses, which include Shanghai Pudong International Airport Aviation Fuel Supply Company Ltd, China National Aviation Fuel TSN-PEK Pipeline Transportation Corporation Ltd, Oilhub Korea Yeosu Co., Ltd, Xinyuan Petrochemicals Co., Ltd and CNAF Hong Kong Refuelling Limited. A subsidiary of China National Aviation Fuel Group Limited, CAO is listed on the Mainboard of the Singapore Exchange Securities Trading Limited and is a component stock in the FTSE ST China, FTSE ST Small Cap and MSCI Singapore Small Cap Indexes.

CAO 是亚太地区最大的航油实货贸易商，也是中国民用航空业的最重要进口航油供应商。CAO 及其全资子公司——中国航油（香港）有限公司、北美航油有限公司及中国航油（欧洲）有限公司，在中国境外的机场供应航油，供油地点包括亚太、欧洲、北美及中东。CAO 集团从事航油和其他油品的国际贸易，也拥有多个战略性的油品相关资产，包括上海浦东国际机场航空油料有限责任公司、中国航油集团津京管道运输有限责任公司、韩国丽水枢纽油库有限公司、新源石化有限公司，以及中国航油香港供油有限公司。CAO 是中国航空油料集团有限公司的子公司，并在新加坡证券交易所主板上市，是富时海峡中国指数、富时海峡时报小型股指数和 MSCI 新加坡小市值股指数的成份股公司。

— End 结束 —

*For further clarification, please contact:*

*若要澄清以上内容，请联系：*

<p><i>Ms Elaine Ang 洪益玲</i> <i>Head, Investor Relations, CAO</i> <i>CAO 投资者关系部主管</i> <i>Direct Line 直线: (65) 6330 1209</i> <i>Email 电邮: elaine.ang@caosco.com</i></p>	<p><i>Ms Lilian Low 刘丽莲</i> <i>Manager, Investor Relations, CAO</i> <i>CAO 投资者关系部经理</i> <i>Direct Line 直线: (65) 6330 1261</i> <i>Email 电邮: lilian@caosco.com</i></p>
---	--